
 

 

RO.0002.1.2025 

Rada Miejska w Wolborzu 

Protokół 

XI Sesja Rady Miejskiej w Wolborzu  w dniu 28 stycznia 2025 

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:28 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Bąbol 

2. Dorota Bedyniak-Walaszczyk 

3. Joanna Biniek 

4. Krzysztof Czapla 

5. Barbara Dziubałtowska 

6. Marek Gajda 

7. Łukasz Jagiełło 

8. Bogumiła Jagodzińska 

9. Anita Kiszczak 

10. Zbigniew Klewin 

11. Bogdan Pytel 

12. Bronisław Rożek 

13. Janusz Swarbuła 

14. Paweł Swarbuła 

15. Gabriel Zaremba 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Andrzej Jaros – Burmistrz Wolborza 

2. Dymitr Jędryka – Zastępca Burmistrza Wolborza  

3. Izabela Midera – Skarbnik Gminy   

4. Elżbieta Bijoch – Sekretarz Gminy  

5. Grzegorz Adamczyk – dyrektor SP w Wolborzu 

6. Anna Drozdowska – dyrektor SP w Goleszach Dużych 

7. Wiesława Gralińska - dyrektor SP w Komornikach  

8. Ewa Wąchała - dyrektor przedszkola samorządowego w Wolborzu  

9. Marzena Kusideł – Kierownik MOPS 

10. Magdalena Wnukiewicz – dyrektor MBP  

11. Krzysztof Dziubałtowski – Prezes KOM-WOL 



 

12. Lech Sońta – Sołtys Sołectwa Proszenie 

13. Katarzyna Szulc – Wicedyrektor Niepublicznego Przedszkola „Domowe Przedszkole” 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin poddał pod głosowanie protokół z X Sesji Rady 

Miejskiej w Wolborzu 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu X Sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 W związku z brakiem wniosków o zmianę porządku obrad Przewodniczący Rady Zbigniew 

Klewin przystąpił do realizacji punktu 3 porządku obrad. 

3. Sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym:  

 a) Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

03 stycznia – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Proszeniu; 

04 stycznia – wręczanie nagród w II Gminnych Halowych Zawodach Sportowo – Pożarniczych 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych; 

12 stycznia – wręczenie nagród  w halowym turnieju w piłkę nożną drużyn OSP Gminy Wolbórz 

o puchar Burmistrza Wolborza; 

14 stycznia – Burmistrz Wolborza wraz z Przewodniczącym Rady w siedzibie Sejmu RP odebrali 

nagrodę dla Miasta i Gminy Wolbórz za zajęcie 10 miejsca w ogólnopolskim XXI Rankingu 

Zrównoważony Rozwój Jednostek Samorządu Terytorialnego. 

22 stycznia -  udział w posiedzeniu  Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego. 



 

23 stycznia - udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia; 

24 stycznia – udział w XXIV Spartakiadzie Władz Samorządowych Powiatu Piotrkowskiego – 

turniej w piłce siatkowej – reprezentacja Gminy Wolbórz zajęła IV miejsce  

25 stycznia - udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Polichno; 

27 stycznia – udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 

 b) Burmistrza Wolborza. 

03 stycznia - udział w podpisaniu z Zarządem Województwa Łódzkiego umów dotacji dla Gminy 

Wolbórz na blisko 34 mln zł. Podpisano dwie umowy, pierwsza z nich dotyczy środków 

finansowych w wysokości ponad 17 mln zł z przeznaczeniem na modernizacje czterech dróg w 

gminie Wolbórz. Wyremontowane zostaną kompleksowo drogi ul. Modrzewskiego w Wolborzu 

oraz drogi w Młoszowie, droga z Golesz w kierunku Dobra Golesze oraz w kierunku Aresztu 

Śledczego   Druga z podpisanych umów o wartości blisko 17 mln zł to projekt ochrony 

dziedzictwa kulturowego zakładający przebudowę dachu w kolegiacie oraz budowę 

Wolborskiego Centrum św. Mikołaja w Wolborzu jest to projekt złożony przez proboszcza 

Tomasza Owczarka; 

03 stycznia – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Proszeniu; 

04 stycznia – wręczanie nagród w II Gminnych Halowych Zawodach Sportowo – Pożarniczych 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych; 

10 stycznia – spotkanie z rodziną pierwszego urodzonego mieszkańca gminy Wolbórz – 3 

stycznia urodził się Julian Niewiadomski z Żywocina; 

11 stycznia – udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Lubiatowie; 

12 stycznia – wręczenie nagród  w halowym turnieju w piłkę nożną drużyn OSP Gminy Wolbórz 

o puchar Burmistrza Wolborza; 

14 stycznia – Burmistrz Wolborza wraz z Przewodniczącym Rady w siedzibie Sejmu RP odebrali 

nagrodę dla Miasta i Gminy Wolbórz za zajęcie 10 miejsca w ogólnopolskim XXI Rankingu 

Zrównoważony Rozwój Jednostek Samorządu Terytorialnego. 

22 stycznia -  udział w posiedzeniu Stowarzyszenia POMAGAMY; udział w posiedzeniu  

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

23 stycznia - udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia; 

25 stycznia - udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Polichno; 

27 stycznia – udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 



 

Następnie poruszył temat sfory dzikich psów temat który wywołał wiele emocji na portalach 

społecznościowych. Poinformował, iż od ponad roku borykamy się ze sforą dzikich psów która 

cyklicznie pojawia się na terenie wsi Lubiatów, Kuznocin, Młynary, Lubiatów-Zakrzew. Psy te 

powodują wielkie zagrożenie dla ludzi, przede wszystkim dzieci które idą same na przystanek. 

Podkreślił, iż Gmina posiada umowę ze schroniskiem w Bełchatowie, którego zadaniem jest 

odławianie bezpańskich psów, jednak z tą sforą schronisko sobie nie radzi. Schronisko w 

Bełchatowie wielokrotnie podejmowało próbę wyłapania psów, jednak klatki nie działają, a 

strzelanie z środkiem usypiającym wymaga zbliżenia do psa na ok 20 metrów a to jest niemożliwe. 

Psy przemieszczają się po terenie 3 gmin. Podkreślił, iż psy te żyją dziko, wychowały się w lesie i 

nigdy nie były udomowione, ich zachowanie bardziej przypomina wilka a nie psa. Dysponujemy 

filmikami na których widać jak psy zagryzają sarnę, więc kiedy pojawiają się w okolicy zabudowań 

stwarzają zagrożenie dla życia ludzi. Dlatego też na podstawie art. 6 ust. 1 pkt 5 oraz art. 33a ust. 

1 ustawy o ochronie zwierząt zwrócono się do Urzędu Marszałkowskiego o zgodę na odstrzał, 

pismo zostało podpisane przez trzy samorządy gminy Wolbórz, Moszczenica i Będków. Pismo 

zostało poparte analizą i opinia behawiorystów, które mówią o tym, iż te psy nie rokują na 

udomowienie i adopcje. Kiedy informacja ta pojawiła się na naszej stronie na władze gminy została 

wylana fala hejtu. Urząd Marszałkowski wydał negatywna opinie. W mediach społecznościowy 

pojawiły się namiary na osoby które zajmują się odławianiem takich psów, podjęto próbę kontaktu 

z tymi osobami jednak ostatecznie nikt nie wyraził zgody na podjęcie się tego zadania. 

Poinformował, iż po sesji odbędzie się spotkanie z przedstawicielami schroniska i władzami gminy 

Moszczenica w sprawie podjęcia dalszych działań, które będą miały na celu rozwiązanie problemu.  

Burmistrz Andrzej Jaros – poinformował, iż z opóźnieniem rusza realizacja  Program polityki 

zdrowotnej w zakresie edukacji i wczesnego wykrywania osteoporozy. Program jest dedykowany, 

dla kobiet które ukończyły 65. rok życia kwalifikują się do tego. Również kobiety w wieku 40-64 

lat, u których występuje co najmniej jeden z czynników ryzyka rozwoju osteoporozy też mogą 

skorzystać. Mężczyźni, którzy ukończyli 75. rok życia, ale zainteresowani udziałem w programie 

będą zobowiązani do udzielenia świadomej zgody na udział w programie i złożenia pisemnego 

oświadczenia, że nie są obecnie uczestnikami innego programu o podobnym charakterze 

finansowanym ze środków publicznych i nie uczestniczyli w tego typu programie w ciągu ostatnich 

12 miesięcy. 

Burmistrz Andrzej Jaros – zaprosił na koncert noworoczny, który odbędzie się 31 stycznia 2025r.  

 

 

 

 



 

4. Informacja na temat funkcjonowania niepublicznego przedszkola działającego na terenie 

Gminy Wolbórz. 

Wicedyrektor Domowego Przedszkola Katarzyna Szulc – poinformowała, iż „Domowe 

Przedszkole” jest placówką niepubliczną działającą na podstawie wpisu do rejestru placówek 

niepublicznych prowadzonych w Gminie Wolbórz od dnia 03.11.2014 roku. Placówka ma swoją 

siedzibę w Wolborzu przy ulicy 1 Maja 33. Prowadzona jest przez osobę fizyczną – Annę Jeżak 

pełniącą jednocześnie funkcję dyrektora jednostki oświatowej. W przedszkolu nabór trwa cały rok 

i uzależniony jest od wolnych miejsc, przyjmowane są dzieci od 2,5 do 6 lat. W 2024 roku w 

przedszkolu objęto opieką średni 111 wychowanków w 5 grupach wiekowych (grupy: 2,5 latki, 3-

latki, 4- latki, 5- latki, oraz 6 – latki). Zatrudniano 22 pracowników, w tym 9 nauczycieli, którzy 

organizują pobyt dziecka stosownie do jego wieku i potrzeb, stopnia rozwoju i predyspozycji. 

Wszyscy nauczyciele posiadają wymagane przez MEiN uprawnienia zawodowe niezbędne do 

pracy w placówce przedszkolnej, ponadto w celu zapewnienia właściwych warunków 

opiekuńczych zatrudniamy 5 pomocy nauczycieli, nauczyciela wspomagającego, pedagoga 

specjalnego, nauczyciela języka angielskiego, nauczyciela rytmiki, katechetę, logopedę oraz 

pracowników kuchni i administracji.  

W Niepublicznym Żłobku „Promyczek” funkcjonują 2 grupy liczące 15 dzieci w wieku 1-2.5 roku. 

Opiekę sprawują 3 wykwalifikowane opiekunki. ,,Promyczek'' to pierwszy Żłobek w Gminie 

Wolborz, działa na podstawie wpisu do Rejestru Żłobków i Klubów Dziecięcych nr. 3/2018 z dnia 

03.04.2018r. 

Szczegółowe sprawozdania stanowią załącznik, do protokołu.  

  

5. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Wolbórz na lata 

2025-2027; 

Kierownik MOPS Marzena Kusideł – poinformowała, iż na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 

15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym w związku z artykułem 176 punkt 1 

i artykuł 179 ustęp 2 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej Rada Miejska w Wolborzu zobowiązana jest do przyjęcia  gminnego program 

wspierania rodziny dla gminy Wolbórz na lata 2025-2027 w brzmieniu stanowiącym załącznik do 

niniejszej uchwały. W uzasadnieniu do uchwały czytamy, iż głównym celem gminnego programu 

wspierania rodziny w gminie Wolbórz na lata 2025-2027 jest wsparcie rodzin zagrożonych 

problemami i przeżywających trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych. 

Poprzez realizację programu zwiększą się możliwości rozwojowe rodziny i jej zdolności do 

przezwyciężania braków poprzez wspieranie i poprawę jej funkcjonowania przy ścisłej współpracy 

samorządu, organizacji pozarządowych i innych podmiotów zajmujących się rodziną. Wypełnienie 

obowiązku ustawowego, jak również konieczność wspierania rodzin zagrożonych problemami 



 

bądź nieradzących sobie z wypełnianiem funkcji rodzicielskich uzasadnia celowość przyjęcia 

uchwały. 

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o przedstawienie opinii w 

sprawie omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Wolbórz na lata 2025-

2027; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/99/2025  

 b) uchylająca uchwałę Nr VIII/66/2024 Rady Miejskiej w Wolborzu z dnia 25 października 

2024 r. w sprawie nadania nazwy ulicy; 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż uchyla się  uchwałę Nr VIII/66/2024 

Rady Miejskiej w Wolborzu z dnia 25 października 2024 r. w sprawie nadania nazwy ulicy 

Spokojna działkom 19/4, 19/11, położonym  w obrębie ewidencyjnym Janów.  

 

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

uchylająca uchwałę Nr VIII/66/2024 Rady Miejskiej w Wolborzu z dnia 25 października 2024 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy; 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/100/2025 

 c) o zmianie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom; 

Dymitr Jędryka Zastępca Burmistrza – poinformował, iż w uchwale Nr XXIII/130/04 Rady 

Gminy Wolbórz z dnia 29 października 2004 r. w sprawie nadania nazw ulicom w § 5 pkt. 11 

dotyczący obrębu ewidencyjnego Swolszewice Duże nazwę ulicy Cytrynowa rozszerza się o 

działkę 148/8, co stanowi przedłużenie ulicy.  

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

o zmianie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/101/2025 

 d) w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Wolbórz w 2025 roku”; 



 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż  jak co roku Rada zobowiązana jest 

przyjąć  „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Wolbórz w 2025 roku” cele i zadania Programu zostały omówione na 

merytorycznych Komisjach. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Wolbórz w 2025 roku”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/102/2025 

 e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż wyraża się zgodę na nieodpłatne 

nabycie od Skarbu Państwa w drodze darowizny do gminnego zasobu nieruchomości, 

nieruchomości położonej w gminie Wolbórz, w obrębie ewidencyjnym nr 1 Miasto Wolbórz 

oznaczonej numerem działki 183/9 o pow. 0,3614 ha, Przedmiotowa działka znajduje się przy 

przedszkolu nad rzeką i  nabywana jest na cel publiczny z przeznaczeniem pod ciągi piesze, place, 

parki, promenady lub bulwary, a także ich urządzanie, w tym budowa lub przebudowa. 

 

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  



 

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/103/2025 

 

 f) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości; 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż wyraża się zgodę na sprzedaż 

nieruchomości, położonej w obrębie ewidencyjnym PGR Bogusławice w gminie Wolbórz, 

oznaczonej numerem działki 22/6 o pow. 0,1759 ha. 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/104/2025 

  

 g) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów; 

 Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż Łódzki Urząd Wojewódzki wniósł 

zastrzeżenia do uchwały przyjętej na ostatniej sesji. Uchwała uwzględnia zmiany zgodnie z 

uwagami organu nadzoru. Zakres zamian został omówiony na poszczególnych komisjach.  

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Marek Gajda, 

Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew Klewin, Bogdan Pytel, 

Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Dziubałtowska 

Uchwała nr XI/105/2025 

  



 

 h) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady udzielania dotacji 

celowych ze środków budżetu gminy Wolbórz na zadania służące ochronie powietrza polegające 

na trwałej likwidacji ogrzewania węglowego i zastąpienie go ekologicznym źródłem ogrzewania; 

Zastępca Burmistrza Dymitr Jędryka – poinformował, iż w związku ze zmianami, które 

wymusiła dyrektywa unijna, wykreślamy z naszego programu piece gazowe oraz piece olejowe. 

Pozostaje ogrzewanie elektryczne, pompy ciepła oraz automatyczny kotły retortowe opalane 

granulatem drzewnym . 

 

 W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady udzielania dotacji 

celowych ze środków budżetu gminy Wolbórz na zadania służące ochronie powietrza polegające 

na trwałej likwidacji ogrzewania węglowego i zastąpienie go ekologicznym źródłem ogrzewania; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

Uchwała nr XI/106/2025 

  

 i) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2025-2034; 

Skarbnik Gminy Izabela  Midera – poinformowała, iż podstawą zmian przyjętych wartości 

wieloletniej prognozy finansowej są zmiany w budżecie gminy Wolbórz wprowadzone uchwałą 

rady miejskiej z dnia 28 stycznia. W związku z tym dochody budżetu zwiększano kwotę 800 tys. 

zł do wysokości 70 860 816,83 zł, z czego dochody bieżące zwiększano o kwotę 263 tys. i wynoszą 

po zmianach 62 216 492,44 zł, natomiast dochody majątkowe zwiększają się o 537 000 zł i 



 

wynoszą 8 644 324,39 zł. Jeśli chodzi o wydatki ogółem, zwiększyły się o kwotę 844 311,15 zł  

i po zmianach wynoszą 73 761 576,15 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 10 057,21 zł  

i wynoszą 56 653 183,81 zł, natomiast wydatki dokumentowe zwiększamy o 834 253,94 zł  

i wynoszą 17 108 389,34 zł. W związku z takimi zmianami wynik budżetu, czyli deficyt, zwiększył 

się o 44 311,15 zł i w tej chwili wynosi 2 900 759,32 zł. Również o  44 311,15 zł zwiększono 

przychody, wynikają one z dwóch wartości, 13 136,40 zł, są to środki Unii Europejskiej na zadanie 

cyberbezpieczny Wolbórz oraz 31 174,75 zł  są to środki z Funduszu Pomocy Ukrainy. Łączna 

wysokość przychodów to 5 527 220,32 zł. W związku z tymi zmianami różnica między dochodami 

i wydatkami bieżącymi zwiększyła się o 252 942,79 zł i wynosi 5 563 305,63 zł. Zmniejszył się 

wskaźnik planowanej spłaty raty i odsetek do wysokości dochodów o 0,03% i wynosi 6,86% przy 

dopuszczalnym wskaźniku 17,45%. Zwiększyły się również wydatki objęte limitem zapisanym w 

załączniku numer 2, o kwotę 31 682,36 zł  po zmianach wynoszą 17 082 224,98 zł. Zmienione 

zadania to zadanie cyberbezpieczne Wolbórz o łącznej wartości 240 911,07 zł, Zadanie 

przebudowa dróg lokalnych w gminie Wolbórz o łącznej wartości 20 068 000 zł i poprawiona 

wartość zadania usługa ubezpieczenia w gminie Wolbórz o łącznej wysokości 278 tys. zł. 

 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła –przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolbórz na lata 2025-2034; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

 Uchwała XI/107/2025 

 j) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2025. 

Skarbnik Gminy Izabela  Midera – poinformowała, iż dochody budżetu zwiększono o kwotę 

800 tysięcy złotych w tym dotacje celowe 387 tysięcy zł środków z Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej z Ministerstwa Sportu i Turystyki na zadanie modernizacja kompleksu sportowego Moje 

Boisko Orlik 2012 i dwie pozycje dochodów własnych  -  150 tysięcy zł wpływów ze sprzedaży 



 

gruntu i 263 tysiące zł wpływy podatku od nieruchomości osoby  prawne. Jeśli chodzi o wydatki,  

W dziale oświata i wychowanie wprowadzono 31 174,75 zł. z Funduszu Pomocy Ukrainie - 23 

674,75 zł, na szkoły podstawowe i 7,5 tysiąca na oddziały przedszkolne. W dziale gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska przesunięto 1500 zł z zadania usuwania odpadów z miejsc do 

tego nieprzeznaczonych na szkolenie rolników w zakresie bezpiecznego stosowania środków 

ochrony roślin. I w dziale kultura fizyczna wprowadzamy dwa zadania inwestycyjne. Jedno to 

modernizacja kompleksu sportowego Moje Boisko Orlik w 2012 w kwocie 775 tysięcy złotych i 

budowa miejsc odpoczynku dla rowerzystów w Wolborzu za kwotę 25 tysięcy złotych. Zwiększono 

przychody o kwotę 44 311,15 zł w tym 31 174,75 zł to środki z Funduszu Pomocy Ukrainie i 

zwiększono środki Unii Europejskiej na zadanie Cyberbezpieczny Wolbórz o kwotę 13 133,40 zł 

W związku z brakiem dyskusji   Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin – zwrócił się do 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego oraz Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu 

uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty Marek Gajda – przedstawił pozytywną opinię Komisji  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Paweł Swarbuła – przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Janusz Swarbuła – również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji.  

  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wolbórz na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arkadiusz Bąbol, Dorota Bedyniak-Walaszczyk, Joanna Biniek, Krzysztof Czapla, Barbara 

Dziubałtowska, Marek Gajda, Łukasz Jagiełło, Bogumiła Jagodzińska, Anita Kiszczak, Zbigniew 

Klewin, Bogdan Pytel, Bronisław Rożek, Janusz Swarbuła, Paweł Swarbuła, Gabriel Zaremba 

 Uchwała XI/108/2025 

6. Informacje, komunikaty i sprawy różne. 

 Radna Rady Miejskiej  Joanna Biniek – zwróciła się z pytaniem czy byłaby możliwość 

publikowania na stronie kom-wolu sprawozdań z badań wody wraz z oceną przydatności, 

ewentualnie harmonogram badań na dany rok? 



 

Prezes Spółki KOM-WOL Krzysztof  Dziubałtowski – poinformował, iż badania wody 

przeprowadzane są 4 razy w ciągu roku, z tym, że 2 wykonywane są przez Państwową Stację 

Epidemiologiczną – spółka nie ma wglądu w wyniki, dostaje decyzje o przydatności do spożycia, 

natomiast kolejne 2 badania zlecane są przez spółkę – i w tym przypadku wyniki są dostępne. 

Poinformował, iż nie ma problemu wyniki będą publikowane na stronie internetowej KOM-

WOL.  

Burmistrz Wolborza Andrzej Jaros – poinformował, iż na korytarzu Urzędu działa fotobudka, 

w której można wykonać zdjęcia do dowodu osobistego oraz innych dokumentów. Fotobudka 

obsługiwana jest przez firmę zewnętrzną która płaci dzierżawę za wynajem powierzchni.  

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Przewodniczący Rady Zbigniew Klewin zamknął obrady XI Sesji Rady Miejskie w Wolborzu.  

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wolborzu 

Zbigniew Klewin  

  

Przygotował: Alina Banaszczyk

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowy przebieg obrad znajduje się na stronie Portal Mieszkańca pod adresem: 

www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia 

https://wolborz.esesja.pl/transmisja/63594/xiasesjaaradyamiejskieja28astyczniaa2025.htm 

http://www.wolborz.esesja.pl/posiedzenia
https://wolborz.esesja.pl/transmisja/63594/xiasesjaaradyamiejskieja28astyczniaa2025.htm

